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I Radøy kommune er vi så heldige at innbyggjarane har eit 25 m basseng og eit mindre 
terapibasseng. Dette er eit fantastisk tilbod til folk i alle aldre. Når vi har dette tilbodet, er det 
viktig at flest mogleg brukar det.  
  
1. Kor mykje vil det kosta Radøy kommune å halda ope to dagar i veka i mai månad og frå 
skulestart i august? Ein kan t.d. ha innskrenka opningstid til t.d. tysdag og laurdag i mai og juni. 
Dette vil og gje skulane moglegheit til å ha lenger sømjeundervisning i løpet av eit skuleår. 
  
2. Eg lurar og på om terapibassenget vil verte opna før sommaren. 
  
Helsing Silje Namtvedt, gruppeleiar Radøy Senterparti 


